
Protokół nr 3/2018

z obrad III Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 19.12.2018r. o godz. 12-tej
w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ni. Piaseczyńskiej 77.

Ad.1

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska przywitała zebranych i otworzyła obrady III
sesji Rady Miejskiej Konstanciii-Jeziorna.

Ad.2

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła kworum na podstawie listy
obecności (lista stanowi załącznik).

Ai
i-\U. 3

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła. że porządek obrad radni otrzymali
wraz z materiałami na sesję:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołów z XLIX, L i I sesji.
5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
6. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2018.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2018-2022.
8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z

upływem roku budżetowego 2018 oraz ustalenia planu finansowego tych
wydatków.

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstanciniie-Jeziornie przy ulicy Literatów stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 108/15 z obrębu 03-12.

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę
ewidencyjną numer 210/ł z obrębu 0021 Słomczyn.

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancmn-Jeziorna służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę
ewidencyjną numer 49 z obrębu 0009 Kawęczyn.

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę
ewidencyjną numer 45/7 z obrębu 01-29.

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka
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Akcyjna z siedzibą w Lublinie, na działce ewidencyjnej numer 355/3 z obrębu 0014
Leg.

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka
Akcyjna z siedzibą w Lubtinie. na działce ewidencyjnej numer 41 z obrębu 0006
Dębówka.

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie. na działce ewidencyjnej numer 29/17 z obrębu 0015 Obory-Łyczyn.

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyhi na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej numer 96/1 z obrębu 0003 Ciszyca.

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Żródlanej. stanowiącej działkę
ewidencyjną numer 25/3 z obrębu 03-10,

18. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin
Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Kierszku
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka ewidencyjna numer 48/ł
z obrębu 0013 Kierszek.

19. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Gminy
Konstancin-Jeziorna.

20. Projekt uchwały w sprawie powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna.

21. Projekt uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji skarg, wniosków i
petycji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

22. Projekt uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

23. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
24. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
25. Korespondencja.
26. Rozpatrzenie skarg.
27. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Radny Krzysztof Bajkowski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu ..głos
mieszkańców” po godz. 14-tej po punkcie 14-tym oraz ..informacja Przewodniczącej Rady o
pracy miedzy sesjami” w punkcie 25.

Radna Aleda Konopka zgłosiła wniosek, aby punkt ..wystąpienia mieszkańców” był
wcześniej w punkcie 6.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie wniosku radnego Krzysztofa Bajkowskiego dot.
wprowadzenia punktu ..wystąpienia mieszkańców” w punkcie 15.
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Radna Alfreda Konopka zgłosiła wniosek o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie tego
punktu w punkcie 6.

W wyniku wyjaśnień Radcy Prawnego Iwony Czohara radny Krzysztof Bajkowski stwierdził.
że uważa. iż zasadny jest wniosek radnej Aledy Konopka i wycofał swój wniosek dot.
wprowadzenia punktu .wystąpienia mieszkańców w punkcie 15.

W wniku głosowania: za- jednogłośnie (21 radnych) Rada Miejska przyjęła wniosek o
wprowadzenie punktu .wystąpienia mieszkańców” w punkcie 6.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (21 radnych) Rada Miejska przyjęła wniosek o
wprowadzenie punktu .Jnformacja Przewodniczącej Rady o pracy miedzy sesjami” w punkcie
25.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (21 radnych) Rada Miejska przyjęła następujący
porządek obrad wraz ww. zmianami:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołów z XLIX. L ił sesji.
5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
6. Wystąpienia mieszkańców.
7. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2018.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 201 8-2022.
9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z

upływem roku budżetowego 2018 oraz ustalenia planu finansowego tych
wydatków.

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Literatów stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 108/15 z obrębu 03-12.

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę
ewidencyjną numer 210/l z obrębu 0021 Słomczyn.

12. Projekt uchwały W sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę
ewidencyjną numer 49 z obrębu 0009 Kawęczyn.

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę
ewidencyjną numer 45/7 z obrębu 01-29.

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyiu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka
Akcyjna z siedzibą w Lublinie. na działce ewidencyjnej numer 355/3 z obrębu 0014
Leg.
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15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka
Akcyjna z siedzibą w Lublinie. na działce ewidencyjnej numer 41 z obrębu 0006
Dębówka.

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie. na działce ewidencyjnej numer 29/17 z obrębu 0015 Obory-Łyczyn.

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej numer 96/1 z obrębu 0003 Ciszyca.

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Żródlanej, stanowiącej działkę
ewidencyjną numer 25/3 z obrębu 03-10,

19. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin
Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Kierszku
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka ewidencyjna numer 48/1
z obrębu 0013 Kierszek.

20. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Gminy
Ko nstancin-Jeziorna.

21. Projekt uchwały w sprawie powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna.

22. Projekt uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji skarg, wniosków i
petycji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

23. Projekt uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

24. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
25. Informacja Przewodniczącej Rady o pracy między sesjami.
26. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
27. Korespondencja.
28. Rozpatrzenie skarg.
29. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad.4

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła, że nie wpłynęła żadna uwaga do
protokołów.

Sesja XLIX:

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (21 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół z 49
sesji.
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Sesja L:

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (21 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół z 50
sesji.

Sesja I

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół z 1 sesji.

Ad.5

W wyniku głosowania: za- 20, przeciw-0. wstrzymało się -1 Rada Miejska powołała Komisję
Uchwał i Wniosków w składzie: Anna Borowska, Hubert Meronk. Irena Śliwka.

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji.

Ad.6

Pan Zygmunt Włodarczyk wystąpił w sprawie budowy obwodnicy gminy Konstancin-Jeziorna,
o której nic się nie mówi a powstanie jej powinno być priorytetem.

Pan Michał Wiśniewski na ręce Przewodniczącej Rady złożył dwa pisma. Następnie wystąpił
w sprawie:

- budynku nowego Ratusza. który jest niedostępny dla niepełnosprawnych.

- zamontowania oświetlenia (dodatkowego) doświetlającego przejście dla pieszych przy ul.
Chylickiej przy skrzyżowaniu z ul. Kołobrzeską i Przyrzecze,

- niekontrolowanego stanu dróg gminnych w różnych częściach Konstancina.

- komunikacji miejskiej, która nie jest dostępna dla wielu mieszkańców,

- braku inwestowania w rowery i infrastrukturę lokalną związaną z nimi,

- problemów związanych z ukończeniem budowy autostrady i braku prowadzenia lobbingu,

- dot. czystości powietrza i spalania śmieci i odpadów oraz niezgodnego z przepisami opału,

- braku gmiiinego targowiska.

Ad.7

Projekt uchwaty w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2018.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką (BRM
377/2018).

Na pytania radnych Bogusława Komosy. Sławomira Stoczyńskiego i Krzysztofa Bajkowskiego
odpowiedzi udzielił Skarbnik oraz Burmistrz.

W wyniku glosowania: za- 17, przeciw-1, wstrzymalo się -3 Rada Miejska podjęta ww.
uchwalę wraz z autopoprawką.

Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 6/VIII/3/2018.
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Ad.8

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2018-2022.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały.

Na pytanie radnego Krzysztofa Bajkowskiego odpowiedzi udzielił Burmistrz.

W wyniku glosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 7/VIII/3/2018.

Ad.9

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku
budżetowego 2018 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką (BRM
3 78/20 18).

Na pytania radnych Arkadiusza Głowackiego. Włodzimierza Wojdaka. Alfredy Konopka,
Agaty Wilczek i Krzysztofa Bajkowskiego odpowiedzi udzielił Burmistrz.

W wyniku głosowania: za- 19, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęla ww.
uchwałę wraz z autopoprawką.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 8/VIII/3/2018.

Ad. 10

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Literatów stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 108/15 z obrębu 03-12.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.

Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 9/VIII/3/2018.
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Ad. 11

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna siużebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną
numer 2 10/1 z obrębu 0021 Slomczyn.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.

Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (21 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 101y11113/2018.

Ad. 12

Projekt uchwały iy sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna siużebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę eiyidencjną
numer 49 z obrębu 0009 Kawęczyn.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.

Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 11/VIII/3/2018.

Ad. 13

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną
numer 45/7 z obrębu 01-29.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.

Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (21 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 12/Y11113/2018.

Ad. 14

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w
Lublinie, na działce ewidencyjnej numer 355/3 z obrębu 0014 Leg.
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Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.

Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednoglośnie (21 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Komisja Uchwał i Wniosków nadala jej numer 13/VIII/3/2018.

Ad. 15

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w
Lublinie, na dzialce ewidencyjnej numer 41 z obrębu 0006 Dębówka.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.

Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (21 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 14/VIII/3/2018.

Ad. 16

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna służebności przesyiu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Spółka z ograniczoną
odpowiedziahiością Oddział Zakład Gazowniczy w Warszawie, na działce ewidencyjnej
numer 29/17 z obrębu 0015 Obory-Łyczyn.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.

Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (21 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 15/VIII/3/2018.

Ad. 17

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna służebności przesyiu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Spółka z ograniczoną
odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w Warszawie, na działce ewidencyjnej
numer 96/1 z obrębu 0003 Ciszyca.

Kierownik Wydziału Go spodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.

Uwag brak.
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W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (21 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 16/VIII/3/2018.

Ad. 18

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
polożonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Żródlanej, stanowiącej działkę ewidencyjną
numer 25/3 z obrębu 03-10.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.

Na pYtanie radnego Włodzimierza Wojdaka odpowiedzi udzielił Burmistrz.

W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-4, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 17/VIII/3/2018.

Ad. 19

Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin
Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Kierszku oznaczonej w
ewidencji gruntów i budynków jako działka ewidencyjna numer 48/1 z obrębu 0013
Kierszek.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Piotr Bartoszewski przedstawił ww.
projekt uchwały.

Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (21 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 18/VIII/3/2018.

Ad. 20

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Gminy Konstancin
Jeziorna.

Przewodnicząca Rady przedstawiła ww. projekt uchwały i stwierdziła, że wynagrodzenie
Burmistrza Gminy regulują przepisy ustawy o samorządzie gmimym, ustawy o pracownikach
samorządowych oraz Rozporządzenie Rady Ministrów w sprawie zasad wynagradzania
pracowników samorządowych.

Art. 18 ust.2 pkt 2 ustawy o samorządzie gminnym określa właściwość Rady do ustalenia
wynarodzenia burmistrza.
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Art.8 ust. 2 ustawy o pracownikach samorządowych dokonuje szczegółowego podziału
kompetencji do podejmowania czyimości z zakresu prawa pracy wobec burmistrza pomiędzy
przewodniczącym rady. a osobą wyznaczoną przez burmistrza.

Wobec powyższego czynności z zakresu prawa pracy związane z nawiązaniem i
rozwiązywaniem stosunku pracy ustawodawca przypisał przewodniczącemu rady. co oznacza
wskazanie przez przewodniczącego rady: rodzaju pracy. miejsca jej wykonywania. wymiaru
czasu pracy i terminu jej rozpoczęcia.

Art. 36 ust. 3 ustawodawca określił, iż burmistrzowi przysługuje dodatek specjalny zgodnie z
6 Rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych.

wynosi on co najmniej 20% i maksymalnie 40%.

Łącznie wynagrodzenie zasadnicze i dodatku funkcyjnego w art. 37 ust.3 ustawodawca określił,
iż maksymalne wynagrodzenie burmistrza nie może przekroczyć w okresie miesiąca
siedmiokrotności kwoty bazowej określanej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących
kierownicze stanowiska państwowe.

Kwota bazowa obecnie wynosi 1.789,42zł co daje kwotę 12.526zł Przy założeniu. że
burmistrzowi Rada ustali wynagrodzenie zasadnicze w kwocie maksymalnej tj. 4.800zł—
dodatek funkcyjny, który z tabeli Rozporządzenia jest stały i wynosi 2.lOOzł oraz dodatek
specjalny, który wynosi 40% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego a także 20%
dodatku za wysługę lat wynagrodzenie burmistrza wyniesie 1 0.620zł brutto.

Regulacje dot. wynagrodzenia burmistrza określone są także w Rozporządzeniu Rady
Ministrów w sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych. Rozporządzenie zawiera
tabelę wynagrodzenia obowiązującego do 30 czerwca 2018r. oraz obowiązującego od 1 lipca
2018r.

Obecnie wynagrodzenie burmistrza w gminie powyżej 15 tys. mieszkańców do 100 tys. wynosi
od 3.600zł do 4.800zł

Od dnia I lipca 201 8r. wynagrodzenia wójtów, burmistrzów i prezydentów zostało obniżone o
20%. Ponadto zgodnie z tabelą Rozporządzenia burmistrzowi przysługuje dodatek funkcyjny
w kwocie 2.lOOzł

Stwierdziła, że znany jest fakt, iż przeciętne wynagrodzenie w administracji państwowej i
samorządowej są niższe niż przeciętne wynagrodzenia w sektorze przedsiębiorstw w związku
z tym stoimy prawdopodobnie przed koniecznością podwyższenia wynagrodzeń biorąc pod
uwagę braki kadrowe na rynku i oczekiwania społeczne w zakresie podwyżki wynagrodzeń.
Nie możemy doprowadzić do sytuacji, że wynagrodzenie kierownika jednostki będzie niższe
lub zbliżone do wynagrodzeń pracowników. W związku z tym zaproponowała ustalenie
wynagrodzenia na maksymalnym dopuszczalnym poziomie.

Przewodnicząca Rady poinformowała także, że Rada Gminy Piaseczno oraz Gminy Góra
kalwaria ustaliła Burmistrzom wynagrodzenie na maksymalnym dopuszczalnym poziomie.
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Wywiązała się dyskusja, w której udział brali radni: Bogusław Komosa. Sławomir Stoczyński,
Andrzej Cieślawski. Adam Grzegorzewski, Krzysztof Bajkowski. Radni proponowali różne
kwoty wynagrodzenia. W trakcie dyskusji radna Alfreda Konopka zgłosiła wniosek formalny
o zakończenie dyskusji i przeprowadzenie głosowania jeżeli nie można zwiększyć
wynagrodzenia i należy ściśle przestrzegać ustawy.

W wyniku glosowania: za- 19, przeciw-l. wstrzymało się -1 Rada Miejska przyjęła ww.
wniosek.

Przewodnicząca Rady przedstawiła i zaproponowała maksymalne kwoty wynagrodzenia.

W wyniku glosowania: za- 19, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 19/Y11113!2018.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 21

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska poinformowała, że wpłynął wniosek o
odwołanie Wiceprzewodniczących Rady p. Sławomira Stoczyńskiego i p. Arkadiusza
Głowackiego. Wniosek poparty został uchwałami. Ze względu na to, że wniosek jest zasadny
Przewodnicząca Rady zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad i wprowadzenie do porządku
obrad w punkcie:

21- powołanie Komisji Skrutacyjnej (do tajnego głosowania)

22- odwołanie Wiceprzewodniczącego Sławo mira Stoczyńskiego

23 - odwołanie Wiceprzewodniczącego Arkadiusza Głowackiego

Po krótkiej dyskusji dot. możliwości zmiany przyjętego porządku obrad sesji oraz wymogów
imiennego głosowania Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-6, wstrzymało się -O Rada Miejska przyjęła ww.
wniosek i dokonała zmiany porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska zwróciła się z prośbą o zgłaszanie kandydatów
do Komisji Skrutacyjnej.

Do Komisji Skrutacyjnej zgłosili się radni: Piotr Wasilewski, Adam Grzegorzewski i Izabella
Wieczorek.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-2. wstrzymało się -2 Rada Miejska powołała Komisję
Skrutacyjną w składzie: Piotr Wasilewski. Izabella Wieczorek i Adam Grzegorzewski.
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Wywiązała się dyskusja dot. odwołania Wiceprzewodniczących Rady. W dyskusji udział brali
radni: Bogusław Komosa. Piotr Wasilewski. Sławomir Stoczyński. Krzysztof Bajkowski.
Andrzej Cieślawski. Włodzimierz Wojdak. Irena Śliwka.

Ad. 22

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie o wprowadzenie do porządku obrad punktu
odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miej skiej Sławo mira Stoczyńskiego.

W wyniku głosowania: za- 13 przeciw-8. wstrzymało się -O przyjęła ww. wniosek.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie o wprowadzenie do porządku obrad punktu
odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miej skiej Arkadiusza Głowackiego.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-5. wstrzymało się -O przyjęła ww. wniosek.

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą o zebranie się Komisji Skrutacyjnej w celu
przygotowania kart do głosowania i ogłosiła przerwę.

Po przerwie wznowiono obrady.

Ko misj a Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania tajnego.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

Przewodniczący Koniisji Skrutacyjnej radny Piotr Wasilewski odczytał protokół Komisji
Skrutacyjnej.

W wyniku glosowania tajnego: za- 13, przeciw-8, wstrzymało się -O Rada Miejska podjęla
uchwalę w sprawie odwołania radnego Arkadiusza Głowackiego z funkcji
Wiceprzewodniczącego Rady.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 20fV111J3/2018.

Ad. 23

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania tajnego.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Piotr Wasilewski odczytał protokół Komisji
Skrutacyjnej.

W wyniku glosowania tajnego: za- 12, przeciw-8, wstrzymalo się -O Rada Miejska podjęła
uchwalę w sprawie odwolania radnego Siawomira Stoczyńskiego z funkcji
Wiceprzewodniczącego Rady.
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Radny Andrzej Cieślawski zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad i przeprowadzenie
wyborów Wiceprzewodniczących Rady.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała ww. uchwale numer 21/VIII/3/2018.

Radny Bogusław Komosa zgłosił wniosek o głosowanie pojedyncze dla jednego
Wiceprzewodniczącego.

Radca Prawny Iwona Czohara zaproponowała przeprowadzenie zmiany porządku obrad
poprzez przeprowadzenie głosowania nad wprowadzeniem dwóch uchwał czyli głosowanie
oddzielne nad wprowadzeniem jednej i drugiej uchwały.

W wyniku głosowania: za -14, przeciw-6. wstrzymało się -O przyjęła wniosek o zmianę
porządku obrad i wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

W wyniku głosowania: za -13, przeciw-7, wstrzymało się -O przyjęła wniosek o zmianę
porządku obrad i wybór drugiego Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą o zgłaszanie kandydatów na stanowisko
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

Radny Piotr Wasilewski zgłosił radnego Andrzeja Cieślawskiego.

Radna Iwona Siudzińska zgłosiła radnego Arkadiusza Zewara.

Radni Andrzej Cieślawski i Arkadiusz Zewar wyrazili zgodę na kandydowanie.

Radny Bogusław Komosa zgłosił radnego Ignacego Gołębiowskiego. Radny Ignacy
Golębiowski stwierdził, że nie wyraża zgody na kandydowanie.

Radny Sławomir Stoczyński zgłosił radnego Krzysztofa Bajkowskiego. Radny Krzysztof
Bajkowski stwierdził, że odmawia kandydowania.

Wobec braku dalszych kandydatów Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę na przygotowanie
kart do głosowania.
Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 24

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania tajnego.

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji Skrutacyjnej o policzenie głosów oraz do
radnych, aby pozostali na swoich miejscach.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Piotr Wasilewski odczytał protokół Komisji
Skrutacyjnej.
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W wyniku głosowania tajnego: za- 13, przeciw-X, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła
uchwalę w sprawie powołania radnego Andrzeja Cieślawskiego na
Wiceprzewodniczącego Rady.

Komisja Uchwał i Wniosków nadała ww. uchwale numer 22/VIII/3/2018.

Ad. 25

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania tajnego.

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji Skrutacyjnej o policzenie głosów oraz do
radnych, aby pozostali na swoich miejscach.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Piotr Wasilewski odczytał protokół Komisji
Skrutacyjnej.

W wyniku glosowania tajnego: za- 14, przeciw-7, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła
uchwałę w sprawie powołania radnego Arkadiusza Zewara na Wiceprzewodniczącego
Rady.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała ww. uchwale numer 23/VIII/3/2018.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 26

Przewodnicząca Rady poinformowała, że będą przyjmowane wnioski na kandydatów do
poszczególnych komisji. Po zebraniu wszystkich chętnych do danej komisji odbędzie się
głosowanie nad poszczegó]nymi osobami. W momencie większej ilości zgłoszeń niż miejsc
osoby, które mają najnmiejszą ilość głosów odpadną z komisji.

1) Komisja Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych w składzie do 10 osób:

Poszczególni radni zgłaszali się na członków komisji.

1. Bogusław Komosa

2. Aieda Konopka

3. Agata Wilczek

4. Andrzej Cieślawski

5. Renata Dąbrowska

6. Ignacy Gołębiowski

7. Hubert Meronk

8. Adam Grzegorzewski

9. Krzysztof Bajkowski

10. Włodzimierz Wojdak
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Radny Bogusław Komosa zgłosił wniosek formahiy o głosowanie nad całością członków

komisji jeżeli ilość kandydatów jest taka jak ilość miejsc.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska wybrała ww. skiad

komisji.

2) Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska w składzie do 8 osób:

1. Agata Wilczek

2. Iwona Siudzińska

3. Renata Dąbrowska

4. Irena Śliwka

5. Bogusław Komosa

6. Arkadiusz Zewar

7. Piotr Wasilewski

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska wybrała ww. skład

komisji.

3) Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia i Opieki Społecznej iy składzie do 8 osób:

1. Bożena Wierzbicka

2. Alfreda Konopka

3. Agata Wilczek

4. Izabella Wieczorek

5. Andrzej Cieślawski

6. Arkadiusz Głowacki

7. Włodzimierz Wojdak

8. Renata Wieczorek

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska wybrala ww. skład

komisji.

4) Komisja Bezpieczeństwa, Oświaty”, Kultury i Sportu w składzie do 8 osób.

Do komisji zgłosiło się 10 radnych, czyli większa ilość radnych niż przewiduje Statut Gminy
Konstanctn-Jeziorna. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie imienne dot. każdego
zgłoszonego kandydata. Najmniejszą ilość głosów uzyskali radni: Sławomir Stoczyński i
Krzysztof Bajkowski. którzy nie zostali członkami komisji.
W wyniku głosowania imiennego Rada Miejska wybrała następujący skład komisji:

1. Irena Śliwka
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2. Renata Wieczorek

3. Izabella Wieczorek

4. Iwona Siudzińska

5. Anua Borowska

6. Adam Grzegorzewski

7. Arkadiusz Głowacki

8. Bożena Wierzbicka

5) Komisja Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych w składzie do 10 osób:

1. Bogusław Komosa

2. Krzysztof Bajkowski

3. Włodzimierz Wojdak

4. Alfieda Konopka

5. Renata Wieczorek

6. Piotr Wasilewski

7. Renata Dąbrowska

8. Iwona Siudzińska

9. ArmaBorowska

10. Arkadiusz Zewar

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska wybrała ww. skład

koinisj i.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 24/VIII/3/2018.

Ad. 27

Projekt uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji skarg, wniosków i petycji

Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 25/VIII/3/2018.

Ad. 28

Projekt uchwały w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
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Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 26/VIII/3/2018.

Ad. 29

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni otrzymali kopię informacji Burmistrza o pracy
między sesjami w formie papierowej (BRM 379/2018).

Zyrróciła się z prośbą o zadawanie pytań dot. ww. informacji.

Na pytania radnych Agaty Wilczek. Iwony Siudzińskiej i Włodzimierza Wojdaka odpowiedzi
udzielał Burmistrz.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 30

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w czasie między sesjami zapoznała się ze skargami
na Burmistrza. korespondencją. która wpłynęła do Rady Miejskiej. Podpisała uchwały podjęte
na poprzedniej sesji. Zapoznała się z Regulaminem i Ustawą o samorządzie gminnym. Uczyła
się także pracy Rady.

Zwróciła się z prośbą o zadawanie pytań — pytań brak.

Ad. 31

Radna Bożena Wierzbicka poinformowała, że przekazała życzenia świąteczne rodakom z
Litwy. którzy są zesłańcami Sybiru. łagrów i więzień politycznych. Polacy Ci, bardzo
wzruszeni, prosili o przekazanie podziękowań za życzenia i pamięć. Prosili także o przekazanie
najserdeczniejszych życzeń świątecznych i noworocznych.

Przewodnicząca Rady poinformowała o złożonej przez radnego Bogusława Komosy
interpelacji dot. wprowadzenia zakazu przejazdu ciągników siodłowych z naczepami na
drogach w Okrzeszynie, Kępie Oborskiej, Obórkach, Ciszycy, Opaczy, Bielawie i Habdzinie
(BRM 38 1/2018).

Radny Arkadiusz Głowacki w imieniu mieszkańców ulicy Mickiewicza, Wilanowskiej i
Literatów zwrócił się z pytaniem i prośbą o podjęcie działań w celu zamontowania sygnalizacji
świetlnej na tym skrzyżowaniu, które jest jednym z najbardziej niebezpiecznych w całym
mieście.

Radny Bogusław Komosa zwrócił się z pytaniem gdzie zostanie przekazany wóz strażacki z
Bielawy? Następnie radny zgłosił dwa wnioski:

- o zamontowanie w Bielawie dwóch tablic ogłoszeniowych,

- podjęcie rozmów z odpowiedzialnymi instytucjami, w tym Zarządem Województwa
Mazowieckiego i Wojewodą Mazowieckim, na temat rozpoczęcia procedury projektowania i
budowy obwodnicy Konstancina- Jeziorny.
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Radna Al-eda Konopka — czy została przeprowadzona analiza wniosków mieszkańców, które
wpłynęły do Urzędu dot. komunikacji gminnej po wprowadzeniu dodatkowego autobusu, który
dowozi mieszkańców do metra? Mieszkańcy mieli zastrzeżenia m.in. co do rozkładu.

Radna Irena Śliwka - wystąpiła w sprawie pętli busikowej na parkingu pod kościołem w
Słomczynie. Stwierdziła. że zajezdnia ta dla kilku busów linii L jest dla mieszkańców bardzo
uciążliwa i często powoduje paraliż. Zyóciła się z prośbą o zmianę częstotliwości w taki
sposób, żeby dwa autobusy nie stały razem na parkingu kościelnym lub zmniejszenie objętości
tych autobusów.

Radny Krzysztof Bajkowski — czy Burmistrz rozważa ewentualny zakup terenu od Wspólnoty
Wsi Skolimów naprzeciwko „Hugonówki” (około 6 ha)?

Na pytania radnych odpowiedzi udzielał Burmistrz po każdej wypowiedzi radnego.

Ad. 32

Przewodnicząca Rady poinformowała o następującej korespondencji:

- piśmie oraz wniosku o przekazanie samochodu OSP Bielawa dla OPS Opacz (BRM
3 60/201 8),

- wniosku sołectw Opacz. Ciszyca i Habdzin w sprawie dot. samochodu dla Opaczy (BRM
369/2018),

- piśmie Wojewody Mazowieckiego w kwestii rozstrzygnięcia nadzorczego dot. uchwały Nr
845/VII/48/2018 (BRM 336/2018),

- informacji Komitetu Społecznej Budowy Międzygminnego Schroniska dla Zwierząt w
Powiecie Piaseczyńskim dot. umowy na opiekę nad bezdomnymi zwierzętami w gminie
Konstancin-Jeziorna (BRM 373/2018).

A J „„

JiU. 33

Przewodnicząca Rady zwróciła się do kierownik Biura Rady Miejskiej o przedstawienie skarg.

Kierownik Biura Rady Miejskiej Bożena Mirończuk przedstawiła następujące skargi:

Skarga Pana Marka Wojtasa przekazana przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze
pismem K0A11542/Fi117 z dnia 21 listopada 2018r. (BRM 361/2018, Nr IJMiG
PP/1070125).

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska, po zapoznaniu się z treścią
skargi w przedmiocie odstąpienia od wydania decyzji administracyjnej, przekazała skargę do
Komisji Skarg, wniosków i petycji w celu jej zbadania.
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Skargą Pana Marka Wojtasa z dnia 10 grudnia 2018r. (BRM 376/2018, Nr UMiG
PP/1 070895).

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska, po zapoznaniu się z treścią
skargi na Dyrektora ZGK. przekazała skargę do Komisji Skarg. wniosków i petycji w celu jej
zbadania.

Ad. 34

Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna sesja planowana jest na dzień 29 stycznia
2019r. o godz. 12.00 i zamknęła obrady III sesji o godz. 20.00

Wszystkie głosowania imienne (oprócz głosowań tajnych) stanowią załącznik do niniejszego
protokołu.

(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).
Protokół sporządziła:
Mariola Pietras

PRZEWODNICZĄCA
RADY II SKlEJ

Alknd,rostrzewska
(
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyboru składu osobowego Komisji skarg, wniosków i
petycji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna. Komosa,
Siudzińska, Wieczorek Izabella, Głowacki

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:39

Wygenerowano w systemie esesja. pi 2019-01-ii 09:03:22



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna. Gołębiowski, Meronk,
Grzegorzewski, Borowska, Bajkowski

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, łza bella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:42

Wygenerowano w systemie eSmja.oi 2019-01-11 09:04:03



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna.Komisja BOKIS Wierzbicka

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:21

Wygenerowano w systemie eSesjapi 2Q 9-Ol-11 0841:46



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna. Komisja Bezpieczeństwa,
Oświaty, Kultury i Sportu. Śliwka

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:23

Wygenerowano w systemie eSesjapi 2019-Ol-ii 02:56:04



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna. Komisja Bezpieczeństwa,
Oświaty, Kultury i Sportu. Renata Wieczorek

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir Stoczyński, Piotr
Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek

PRZECIW (1)
Irena Śliwka

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Ignacy Gołębiewski, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:23

Wygeneroyano W systemie eSesap 2019-011 1 02:55:31



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna. Komisja Bezpieczeństwa,
Oświaty, Kultury i Sportu. Borowska

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz

Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,

Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Sławomir Stoczyński, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:25

Wyoenewano \V ystemi eSesjar 2012-01-ii OE:54:1 I



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna. Komisja Bezpieczeństwa,
Oświaty, Kultury i Sportu. Siudzińska

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Ignacy Gołębiewski, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:25

Wygenerowano w systemie eSesa.p I 20190111 08:54:53



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna. Komisja Bezpieczeństwa,
Oświaty, Kultury i Sportu. Grzegorzewski

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (15)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek

PRZECIW (1)
Irena Śliwka

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Bogusław Komosa, Sławomir Stoczyński, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:26

Vi w systemie eSesa 2Oi-O111 OS:53:28



Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna. Komisja Bezpieczeństwa,
Oświaty, Kultury i Sportu. Głowacki

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:26

Wygenerowaro W ystemie eSesja.. 2Qi-Q1-i1 08:52:36



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna. Komisja Bezpieczeństwa,
Oświaty, Kultury i Sportu. Stoczyński

ZA: 8, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (8)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Bogusław Komosa,

Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak

PRZECIW (9)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska,

Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata

Wieczo rek

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Renata Dąbrowska, Alfreda Konopka, Agata Anna Wilczek

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:27

Wygenerowano w ytemie eSesja.p Oi 9-Ol-11 O45:OO



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie 5Q”j
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna. Komisja Uzdrowiskowa,
Zdrowia i Opieki Społecznej. Bajkowski

ZA: 8, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (8)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Bogusław Komosa,

Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak

PRZECIW (9)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Adam Grzegorzewski,

Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata

Wieczorek

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Alfreda Konopka, Iwona Siudzińska, Agata Anna Wilczek

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:28

Wycncrwaro W ystem”e c Oi9O1-i1 O9O2:37



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna. Komisja Ładu Przestrzennego i
Spraw Komunalnych Komosa, Wojdak, Konopka,
Bajkowski, Renata Wieczorek, Wasilewski,
Dąbrowska, Siudzińska, Borowska, Zewar,

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:33

Wyqeiiercwaro W sytenhi” eSesjap 2819-Ol-ii 88:57:05



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna. Komisja Uzdrowiskowa,
Zdrowia i Opieki Społecznej. Wojdak, Wierzbicka,
Konopka, Renata Wieczorek, Izabella Wieczorek,
Wilczek, Głowacki, Cieślawski

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:12

Wygenerowano w systemw eSesja.p 2019-Ol-11 09:45:55



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna. Komisja Rolnictwa i Ochrony
Środowiska Komosa, Śliwka, Dąbrowska, Siudzińska,
Wilczek, Wasilewski, Zewar

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy
Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Głowacki

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:03

Wygenerowano w ysten1e eSesjap [ 2019-01-11 08:42:21



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
powołania radnych do stałych Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna. Komisja Budżetu, Inwestycji i
Spraw Majątkowych. Komosa, Wojdak, Konopka,
Dąbrowska, Meronk, Wilczek, Grzegorzewski,
Cieślawski, Gołebiowski, Bajkowski

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy
Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Głowacki

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 18:00

Wygenerowano w ysternie eSes.api 2019-Ol- 11 08:40:37



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmian uchwały budżetowej na rok 2018.

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka, Włodzimierz Wojdak

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 12:44

Wyeneyowapc” W sytue eSW;ja 2019-01-03 09:06:07



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 201 8-2022.

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak,
Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 12:48

Wyonerowario w yteri9 eSesja2Qi 9-Oi -05 O9:O922



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
ustalenia wykazu wydatków niewygasających z
upływem roku budżetowego 2018 oraz ustalenia
planu finansowego tych wydatków.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Sławomir Stoczyński

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 12:56

Wyceowano wsyteme eSesao. 2Oi9-Ci O9iO



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy
Literatów stanowiącej część działki ewidencyjnej
numer 108/15 z obrębu 03-12.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 12:59

Wyqeierowaro W systemie eSesj.ap 201 90i -03 0912:03



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na
nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną
numer 210/1 z obrębu 0021 Słomczyn.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 13:02

Wyener:warc w ysemie eSesjao 2O-O1OO9:3:3i



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na
nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną
numer 49 z obrębu 0009 Kawęczyn.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 13:04

Wyqenecwano W .ytemie eSesjap 2O1)- Ci-03 0C:17



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na
nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną
numer 45/7 z obrębu Ol-29.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 13:06

Wy3enerowano w sytem esao 201 901-03 09:25:00



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz
PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w
Lublinie, na działce ewidencyjnej numer 355/3 z
obrębu 0014 Łeg.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018,0 godz. 13:07

Wyaererwano w y5temIe eSejaDI 2019-01-02 09:20:36



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz
PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w
Lublinie, na działce ewidencyjnej numer 41 z obrębu
0006 Dębówka.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 13:09

Wygenerowano w yseemle eSesjapi 2019-Ol-03 09:50:48



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz
Polskiej Spółki Gazownictwa Spółka z ograniczoną
odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej numer 29/17 z
obrębu 0015 Obory-Łyczyn.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 13:11

Wyqe!erowr1o w ystEmie eSeja 2(J9OiO3 09:51:55



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz
Polskiej Spółki Gazownictwa Spółka z ograniczoną
odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej numer 96/I z
obrębu 0003 Ciszyca.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Baj kowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018,0 godz. 13:12

Wygenerowano wysternw eSeja. 201 WOl -00 0952:55



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy
ul. Żródlanej, stanowiącej działkę ewidencyjną numer
25/3 z obrębu 03-lO,

ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (14)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Adam
Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek,
Arkadiusz Zewar

PRZECIW (4)
Bogusław Komosa, Sławomir Stoczyński, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Krzysztof Bajkowski, Ignacy Gołębiewski

BRAK GŁOSU (1)
Hubert Meronk

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 13:17

WyaenerQwanowsjstem eSesaD. 2Oi-1-O 09:53:58



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin
Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej
położonej w Kierszku oznaczonej w ewidencji
gruntów i budynków jako działka ewidencyjna numer
48/1 z obrębu 0013 Kierszek.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018,0 godz. 13:20

Wygenerwaro W ystemie eSesjap 2Oi9-O1-O 09:55:21



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek formalny o
zakończenie dyskusji i przejście do głosowania

za: 19, przeciw: 1, wstrzymało się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
za (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

przeciw (1)
Bogusław Komosa

wstrzymało się (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 13:40

Wyc3nerwaro W ytemie eSesjaD [ Oi O1-O 09:55:37



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Gminy
Konstancin-Jeziorna.

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Sławomir Stoczyński

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Komosa

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 13:41

\Nyaenerowno W ystenie eSesJaJ) 281 9-01 -9$ 8957:20



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Powołanie Komisji
Skrutacyjnej Piotr Wasilewski Adam Grzegorzewski
Izabella Wieczorek

za: 16, przeciw: 2, wstrzymało się: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
za (16)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy
Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert
Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabelta Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz Zewar

przeciw (2)
Krzysztof Baj kowski, Bogusław Komosa

wstrzymało się (2)
Irena Śliwka, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018,0 godz. 14:47

WVcCnefCnO W ystemic• esiaL). Di9O1O3 O9:52:4



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: wprowadzenie do porządku
obrad punktu - Odwołanie Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej Arkadiusza Głowckiego

za: 13, przeciw: 5, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
za (13)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Adam Grzegorzewski, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr
Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz
Zewar

przeciw (5)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Bogusław Komosa, Sławomir Stoczyński,
Irena Śliwka

BRAK GŁOSU (3)
Ignacy Gołębiewski, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 15:00

Wycnewano W ytemie eSe5Ja3 2Oi-Oi-O. C:594O



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Odwołanie
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Sławomira
Stoczyńskiego

za: 13, przeciw: 8, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
za (13)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Adam Grzegorzewski, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr
Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz
Zewar

przeciw (8)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Bogusław Komosa,
Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 14:58

Wyeeroyano W SytEne eesjap. O1 9-01 -03 I



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek o zmianę porządku
obrad - wybór Wicerzewodniczącego Rady Miejskiej

za: 14, przeciw: 6, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
za (14)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Adam Grzegorzewski, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek,
Arkadiusz Zewar

przeciw (6)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Bogusław Komosa,
Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 16:11

W ystemie eeja. 2Oi9-O-O3 10:0210



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek o zmianę porządku
obrad - wybór Wicerzewodniczących Rady Miejskiej

za: 13, przeciw: 7, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
za (13)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Adam Grzegorzewski, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr
Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz
Zewar

przeciw (7)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Bogusław Komosa, Irena
Sliwka, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 16:12

W 5ystemie eSesap. 2Oi9O1-O3 10:02:51



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Powołanie Komisji Uchwał i
Wniosków.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Komosa

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 12:23

Wycwano W eesj.pi Of 4452



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu I sesji.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, za bella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 12:22

Wygnerowan w systemie eSesiau 20190102 i44:1 5



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu L sesji.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz

Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda

Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir

Stoczyński, Irena Śliwka. Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,

Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 12:22

Wygen”sowane W sysen”ue eSesja.p 201 901 02 14 470



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z XLIX

sesji

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz

Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda

Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir

Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,

Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 12:21
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek o wystąpienia
mieszkańców w porządku obrad

za: 21, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
za (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 12:16
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir
Stoczyński, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 19 grudnia 2018, o godz. 12:20

w sy;emie eSesa.u 291 9O1 02 1 4:40:y0



LISTA OBECNOŚCI RADNYCH VIII KADENCJI NA

III SESJI W DNIU 19.12.2018r.
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1. Bajkowski Krzysztof

Lp. Nazwisko i imię Podpis:

2. BorowskaAnna

3. Cieślawski Andrzej

4. Dąbrowska Renata

5. Głowacki Arkadiusz

6. Gołębiowski Ignacy

7. Grzegorzewski Adam

8. Komosa Bogusław

9. Konopka Alfreda

1 O. Kostrzewska Aleksandra

11. Meroiik Hubert

12. Siudzińska Iwona

13. 15t0ki Sławomir

14. Shwkaliena

15. Wasilewski Piotr

16. Wieczorek Izabella

19. Wilczek Agata

17. Wieczorek Renata jcj i-2

18. Wierzbicka Bożena

20. Wojdak Włodzimierz

21. Zewar Arkadiusz


